

KED RENUNGAN



MEMBERI KESAKSIAN

Melangkau Sempadan

Tuhan memanggil dan mengutus umat-Nya ke dunia.

Semua orang yang percaya dipanggil untuk mewartakan kabar baik Injil, meskipun ada beberapa yang secara istimewa ditugaskan oleh Tuhan, di kuatkan oleh gereja dan diwajibkan oleh pesan Injil ke pelayanan misionaris.

Lagu Penutup:

Muliakanlah Tritunggal (The Living God)

Nyanyilah bagi Tuhan, Glory Alleluia
Mari sanjung Tuhan, Glory Alleluia
Tiada persekutuan yang sekekal-nya
Hanya dalam Tritunggal, Glory Alleluia

Muliakanlah Tritunggal
Persatuan yang abadi
Bapa, Putra dan Roh Kudus
Tuhan, Raja yang berkuasa

Allah Bapa di syurga, Glory Alleluia
Yesus Penebus dunia, Glory Alleluia
Roh Kudus lah penghibur dan pendamping setia
Bertakhtalah Tritunggal, Glory Alleluia (#)

Doa Penutup:

Menjemput ahli KED lainnya untuk
mengucapkan Doa Penutup.

Lagu Pembukaan:

Ajaib Tuhan (How great thou art)

Hairan sungguh, bila ku renungkan
Rencana dan segenap ciptaan-Mu
Ajaiblah, segala ciptaan-Nya
Tanda kebesaran-Nya di dunia.

**# Aku memuji kebesaran-Mu
Ajaib Tuhan, Ajaib Tuhan
Aku memuji kebesaran-Mu
Ajaib Tuhan, Ajaib Tuhan.**

Dunia ini ,dan semua susunannya
Bulan bintang semuanya indah
Penduduknya, wujudberbagaibangsa
Semuadikasihiloleh-Nya

Doa Pembukaan:

Menjemput seorang ahli KED untuk
mengucapkan Doa Pembukaan.

Dialog:

Jim, seorang warga tua di sebuah gereja, hendak menyelia penginjilan orang-orang baru yang pindah ke kawasan tersebut. Sun Lee dan keluarganya adalah pengungsi Vietnam yang baru saja dipindahkan ke kawasan itu. Mereka tidak memiliki apa-apa, tidak mengenal sesiapa pun, dan mereka memerlukan bantuan dalam segala perkara. Jim mulai membantu mereka mendapatkan makanan dan kemudian menghabiskan banyak masa untuk menemukan pekerjaan yang bagus untuk Sun Lee. Jim sangat ingin memberitahu Sun Lee tentang Yesus Kristus, tapi dia tidak mengenal orang Vietnam dan para pengungsi yang hanya mengenal sedikit bahasa Inggrs. Kedua lelaki tersebut berusaha mempelajari bahasa masing-masing sehingga mereka boleh menjadi kawan yang lebih baik. Suatu hari, Jim merasa sekarang dia cukup tahu untuk memberitahu Sun Lee tentang Yesus. Jim mulai menjelaskan tentang Tuhan dan Yesus kepada Sun Lee, tapi semakin dia bercakap, semakin membingungkannya hal itu. Sun Lee akan mengulangi bahasa Vietnam sedikit dari apa yang Jim katakan dalam bahasa Inggrs. Akhirnya, Jim begitu kecewa sehingga dia memutuskan untuk berhenti mencuba berkomunikasi dan dia perlu untuk belajar lebih banyak lagi bahasa Vietnam. Sun Lee pada ketika itu dengan samar berkata, "Apakah Tuhanmu itu seperti kamu? Jika Dia seperti kamu, saya ingin mengenalnya." Jim menjelaskan bahawa Yesus Kristus lebih besar darinya, jauh lebih tinggi lagi. Namun Sun Lee ingin mengenal lebih banyak lagi tentang Yesus Kristus jika Dia seperti Jim! Jim telah berfikir selama berbulan-bulan, bahawa dia merasa tidak menyampaikan Injil dengan baik. Tapi cara Jim adalah bentuk cara penyampaian yang terbaik, yang mana seseorang boleh menggunakannya – iaitu contoh kehidupannya yang dipenuhi dengan Yesus Kristus.

Soalan untuk perkongsian:

Tuhan hadir di luar sempadan, Kesaksian kita mencerminkan sifat Tuhan.
Apakah kita mempunyai orang-orang yang beriman lain yang memerlukan sokongan kita?

Pendalaman:

Kis 5: 29-32.

Petrus dan rasul-rasul yang lain menjawab," Kami harus taat kepada Allah dan bukan kepada manusia. Yesus yang tuan-tuan salibkan, sudah dibangkitkan daripada kematian oleh Allah yang disembah nenek moyang kita. Allah mengangkat Dia ke tempat yang berkuasa di sebelah kanan-Nya, untuk menjadi Pemimpin dan Penyelamat, supaya umat Israel mendapat peluang untuk bertaubat dan beroleh pengampunan dosa. Kami menjadi saksi dalam semua perkara ini – kami dan juga Roh Allah yang dikarunikan oleh Allah kepada orang yang mentaati perintah-Nya."

Ungkapan Utama ;

DAN KAMI ADALAH SAKSI AKAN PERKARA INI RANTAI YANG TIDAK AKAN PUTUS DALAM BERSAKSI DARI MASA PARA RASUL, BANGSA YAHUDI, BANGSA-BANGSA LAIN....DAN SEMUA BANGSA DI SELURUH MUKA BUMI.

Renungan:

- 12 Rasul memberi Kesaksian melangkaui sempadan.
- Bagaimana kita menjadi saksi Kristus hari ini ?
- Apakah kita membatasi diri kita di dalam gereja atau orang yang kita kenal sahaja ?
- Bolehkan kita melangkaui sempadan ini dengan terlibat dengan isu-isu terkini negara kita ?

Sindakan:

Di dalam setiap kumpulan atau bangsa, semakin besar jumlah lelaki mahupun wanita dari golongan serta bangsa mana pun juga, yang menyedari bahawa merekalah ahli-ahli serta pencipta-pencipta kebudayaan masyarakat mereka. Di seluruh dunia makin meningkatlah kesedaran akan otonomi dan tanggung jawab; dan itu penting sekali bagi kematangan rohani mahupun moral umat manusia. Itu semakin jelas, bila kita sedari proses menyepadukan dunia serta tugas panggilan kita, untuk membangun dunia yang lebih baik dalam kebenaran dan keadilan. Maka demikianlah kita menjadi saksi lahirnya humanisme baru; di situlah manusia ditakrifkan pertama sekali oleh tanggung jawabnya atas sesamanya mahupun sejarahnya. (Gaudium et Spes 55)

Panggilan Untuk Bertindak:

Sebagai ahli KED, apa yang dapat kita lakukan untuk menjadi saksi kristus di dalam kejiranan kita ?